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Abstract (en)
The unit has a central opening (4) defining elastic arms (2) to receive and lock a support element e.g. staff balance (5), in the opening, where one
elastic arm has a variable width and the opening has a closed contour. The variable width of the elastic arm presents maxima in an arm point
intended to be in contact with the support element and two ends of the arm and minima between the arm point and ends of the arm.

Abstract (fr)
Un organe de maintien élastique pour le maintien d'un composant d'horlogerie, telle qu'une roue (1), sur un élément de support, tel qu'un axe
(5), comprend une ouverture (4) définissant au moins un bras élastique (2) permettant la réception et le serrage de l'élément de support (5) dans
l'ouverture (4), le ou l'un au moins des bras élastiques (2) ayant une largeur variable pour rendre plus homogène la répartition des contraintes
exercées sur ce bras (2) par l'élément de support (5).
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